

 澳門生產力暨科技轉移中心 MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER 考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄 DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

名稱：	易達通網絡科技有限公司	
地址：	澳門宋玉生廣場181號至187號光輝（商業）中心17樓H座	
標準：	考取認證：	證書有效期：
	ISO/IEC 27001:2013 ISO 14001:2015	2025年1月20日 2025年2月23日
認證範圍：	ISO/IEC 27001:2013 Information security management activities related to software system development and maintenance. ISO 14001:2015 軟件系統開發和遠程技術服務及相關管理活動	
電話：	853-2821-5559	
網站：	https://www.easytonent.com/index.php	

免責聲明：

上述資料由考獲認證的企業/組織及認證機構所提供。如資料內容有任何錯誤或遺漏，及因此而導致任何損失，CPTTM 概不負責。假若有需要更新資料，請聯絡 CPTTM 標準、管理及培訓考試部：

Disclaimer:

The above information is provided by the certified organization and the certification body. CPTTM cannot be held responsible for any errors or omissions in the information and consequent damages. To update the information, please contact the CPTTM Standards, Management, Training & Assessment Department:

Tel: (853) 28781313

Fax: (853) 28788233

Email: quality@cpttm.org.mo



澳門生產力暨科技轉移中心

MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER

考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄

DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS



INFORMATION SECURITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No.: 00122IS20028R0S/46500

We hereby certify that

Yidatong Network Technology Co., Ltd

Registered Address: Block h, 17th floor, Guanghui (commercial) center, 181-187 songyusheng Plaza, Macao, P.R.China

Operation Address: Blockh, 17th floor, Guanghui (commercial) center, 181-187 songyusheng Plaza, Macao, P.R.China

by reason of its

Information Security Management System

has been awarded this certificate for compliance with the standard

GB/T 22080-2016 / ISO/IEC 27001:2013

The Information Security Management System Applies in the following area:

Information security management activities related to software system development and maintenance.

And Statement of Applicability (Ver. A/0, Date: Aug.10,2021)

Certified since: January 21, 2022 Valid from: January 21, 2022 Valid until: January 20, 2025

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC. Please access www.cqc.com.cn for checking validity of the certificate.

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn).



谢肇煦
Signed by: Xie ZhaoXu



CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

Section 9, No.188, Nansihuan(the South Fourth Ring Road) Xilu(West Road), Beijing 100070,China

<http://www.cqc.com.cn>

A 0042550

2021年版



澳門生產力暨科技轉移中心
MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER
 考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄
**DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO
 INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS**



环境管理体系认证证书

证书编号: 00122E30576R0S/4404

兹证明

易达通网络科技有限公司

中国澳门特别行政区宋玉生广场181-187号光辉(商业)中心17楼H座

建立的环境管理体系符合标准:

GB/T 24001-2016 / ISO 14001:2015

通过认证范围如下:

软件系统开发和远程技术服务及相关管理活动

首次发证日期: 2022年2月24日 本次发证日期: 2022年2月24日 有效期至: 2025年2月23日

在一个监督周期后, 本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合使用方可有效。查询证书有效状态请登陆 www.cqc.com.cn。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C001-M

谢肇煦
Signed by: Xie ZhaoXu



中国质量认证中心

中国·北京·南四环西路188号9区 100070
<http://www.cqc.com.cn>

A 0046986

2021年版